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Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. juli 2017 
 

Deltagere ved mødet:  
Sigurd Nielsen, Peter Fritzbøger, Annette Kabell og Kristoffer Strama. 
Afbud fra Kristian Sørensen. 
 
Punkt 1. 
Foreningens økonomi og kontingent. 
 
Økonomi ser fornuftig ud, følger budgettet. 
Der er stadig en ejendom, som er i kontingent restance. Pågældende bliver sendt til inkasso. 
 
Punkt 2. 
Stien langs fredningsskel. 
 
SN sender brev til kommunen for at få klarlagt vedligeholdelsespligten af arealet mellem stien og 
diget, da arealet begynder at være groet til med bl.a. selvsået ahorn. 
 
Punkt 3. 
Vintervedligehold og stig belysning ud for nr. 40-60. 
 
SN tager kontakt til Viridis angående ny kontrakt. 
KS kontakter en anden leverandør for at få et alternativt tilbud. 
 
Lampen er blevet etableret. 
 
Punkt 4. 
Legepladsen fremadrettet. 
 
Lejepladsaftalen udløber i 2018. Omkostningen i 2017 er på 10.000,-  
BGV ønsker at udvide legepladsen med en naturlejeplads del. Fremtidig samarbejde ønskes 
behandlet på generalforsamlingen i 2018. 
  
Punkt 5. 
Rørtangs byggeriet 2C, evaluering af borgermødet. 
 
Referat m. bilag udsendt af kommunen bliver lagt på hjemmesiden. 
  
Punkt 6. 
Hjertestarter. 
 
SN har ansøgt om en hjertestarter hos TrygFonden. 
Driftsomkostninger de første tre år bliver på ca. 3.000,-/år. 
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Punkt 7. 
Vedligehold af vejtæer langs stamvejen. 
 
Træerne langs stamvejen er blevet studset, således at grene ikke rammer bilerne. 
Det er også besluttet at øvrige fælles træer skal beskæres således at de altid er i en højde som kan 
håndteres i vores regi uden brug af en lift.   
 
Eventuelt. 
 
Der er fremkommet et ønske om at oplyse vores bankkonto i referater fra generalforsamlingen 
under kontingent. 
 
Der er 42 vejbrønde på vores område. De er blevet renset. 
Under rensningen er det konstateret, at i nogle brønde er der hældt både petroleum og andre 
kemikalier. Dette er helt ULOVLIG. 
 
SN meddelte at de har sat deres hus til salg. 
 
 
Næste møde er ikke aftalt på nuværende tidspunkt. 
 
 
 
Kristoffer Strama 
referent 
 
 
  
  


